
Драго Калабић 

Питање постављено министру финансија и трезора БиХ – „Колико новца је плаћено за 

простор који је купљен за потребе 'Службеног гласника БиХ'? Колики је то износ по м
2
 

те колико новца је плаћено за куповину простора у Мостару за потребе Савјета 

министара БиХ, те колики је то износ по м
2
?“ 

 


